
CONSILIUL LOCAL CETARIU 

JUDETUL  BIHOR 

PROCESUL VERBAL 

INCHEIAT AZI  7.11.2016 

 

 

  Sunt prezenţi 9 consilieri locali Primarul, Viceprimarul şi Secretarul comunei Cetariu  

  Preşedintele de şedinţă d-l consilier  NAGY ISTVAN ROBERT ,  citeste ordinea de zi după  cum urmează 

1. Proiect de hotărăre privind aprobarea constituirii de cadastral  

2. Proiect de hotărăre privind aprobarea actului constitutiv actualizat, pentru SC APĂ CANAL NORD VEST 

SA 

3. Proiect de hotărăre privind aprobarea însușirii modificării domeniului public 

4. Proiect de hotărăre privind aprobarea modificării plății taxei pentru apă 

5. Proiect de hotărăre privind aprobarea atribuirii masei lemnoase 

1. Diverse 

  Care este aprobat in unanimitate. 

 

HOTĂRĂRI 

 

Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   7.11. 

2016 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din totalul de 11 de 

consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 9, lipsește motivat d-l consilier Simko Lajos şi Albirt Bela  . În 

condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi. 

Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă d-lui NAGY ISTVAN ROBERT , poftiţi vă rog. 

 Se citeşte Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  13.10.2016 . Cine este pentru?  Unanimitate 

Împotrivă? Abţineri?  

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local                

Dacă sunteți de acord cu aprobarea constituirii de cadastral pentru imobilele din domeniul public al Comunei 

Cetariu , Şcolile din Cetariu şi Şişterea. Cine este pentru?  Unanimitate . Împotrivă? Abţineri? 

 

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local                 

Dacă sunteți de acord cu aprobarea actului constitutiv actualizat, pentru SC APĂ CANAL NORD VEST SA . Cine 

este pentru?  7 . Împotrivă? 0 Abţineri? 2 

 

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local                 

Dacă sunteți de acord cu modificarea domeniului public prin  actualizarea valorii de inventar.  

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

Am constatat că sunt multe poziţii care nu mai sunt actuale. Ex.cimitirul din Cetariu a fost restituit bisericii . 

Propun să se facă un invetar riguros. 

 

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local   

Cine este pentru?  0 Împotrivă? 9 Abţineri? 0 

 

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local                 

Dacă sunteți de acord cu aprobarea aprobarea modificării plății taxei pentru apă.  

În urma discuţiilor s-a hotărât că facturarea va fi efectuată pentru  consum lunar  estimat şi  regularizarea 

consumului va avea loc după citirea contorului . Cine este pentru?  9 . Împotrivă? 0 Abţineri? 0 

 



d-l Nagy Istvan Robert – consilier local                 

Dacă sunteți de acord cu aprobarea atribuirii masei lemnoase . Cine este pentru? 9 Împotrivă? 0 Abţineri?0 

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

Am cumpărat 10 metri lemne cu 2200 lei 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Aţi cumpărat de la negustori lemne tăiat . Nimeni nu vine să cară lemne din pădure. Promite şi nu vine. 

Zilierii cer 100 de lei +masă+ţigară+băutură. 

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

Propun să acordăm lemne de foc d-lui Bandi.Ştiţi că e bolnav şi totuşi a lucrat la Primărie mulţi ani. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

 Dăm şi pentru d-l Fekete o remorcă de lemne. Nu avem bani să-l angajăm. 

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

D-na Directoară de la şcoală nu putea să închidă şcoala. A început să spună la părinţă că şcoala va fi închisă 

astfel părinţii au fost nevoiţi să-şi ducă copii la Oradea sau la alte şcoli. 

 

DIVERSE 

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local   

Cererea de atribuire a unui teren în baza Legii nr.15/2003 a d-lui Erdodi Roland Arnold. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Trebuie să acordăm locuri de casă pentru tineri.Vor construi case , vor plăti impozite, vom avea copii în 

școală. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

După ce parcelăm locurile de casă , minim 400 mp, trebuie să aducem utilitățile , apa , canalizarea și drumul. 

Știind că nu avem bani , vă rog să indicați sursa acestor cheltuieli. 

 

d-l Homonai Alexandru – consilier local 

Ar trebui să somăm oamenii să curețe șanțurile din jurul casei lor. Molozul să nu fie depozitat în fața casei. 

Trebuie pus accent mai mare pe curățenie. 

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

Trebuie făcut ceva cu câinii. Stada noastră e plină de câini. 

 

d-l Drugas Marius – consilier local                

Stați să vedeți ce e în Șușturogiu. Câinii deja prind oamenii. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Trebuie sunat cei de la SOS DOGS  să adune câinii. 

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

De aceea primesc bani din Anglia să aibă grijă de câini , nu să le dea drumul. 

d -l Nagy Istvan Robert- preşedinte de şedinţă           

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Nagy Istvan Robert                 Secretar 

      Jr. Sabău Mercedes  


